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K I V O N A T 

 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. február 27-én 16.00 órai 

kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésének jegyzőkönyvéből: 

 

 

„4.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről  

 

 

Béni Norbert polgármester: Január 23-án volt az előző ülés, ahol beszámoltam. 

Január 27-én a Telekom járt a hivatalban, mert a hálózatbővítés során a villanyoszlopokra 

felszerelt dobozok miatt az adventi díszkivilágításunkkor 11 díszt nem tudtunk felrakni. 

Sikerült velük megállapodni, hogy egy kis tartókonzolt fognak legyártani mindegyik 

villanyoszlopra és így újra használhatóvá válik az adventi díszkivilágítás szempontjából.  

Január 29-én a Kereskedelmi és Hitel Bank járt nálunk. Az edzőterem előtt lesz egy automata. 

Kint voltunk bejáráson és elmondták az igényeiket, hogy hogyan tudnák letelepíteni ezt az 

automatát majd. 

Ugyanezen a napon a rendőrkapitány járt a hivatalban. Lényegében lobbizni jött, a 

versenyképes járások program keretében szeretne egy járási szintű térfigyelő kamerarendszert, 

illetve próbált traffipaxra és egyéb rendőrségi eszközökre lobbizni. A kamerarendszer lehet, 

hogy össze fog jönni, ugyanis a versenyképes járások program egyeztetésen kistérségben 

támogatták a járási települések.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Minden településen lenne? 

 

Béni Norbert polgármester: Igen. A járásban van hét település, minden településre kerülne 

kamera és a központ Veszprémben lenne. Ez jobb minőségű, mint a mostaniak, mesterséges 

intelligenciával felszerelt kameráról lenne szó. Palota elkezdte a terveztetést, viszont megáll ő 

is és megpróbál beszállni ebbe a programba. A kamerák darabszámáról nem tudunk egyelőre 

semmit.  

Ugyanezen a napon a Bakonykarszt is nálunk járt. Többen jelezték, hogy a tó mellett igencsak 

nagy nyomvájuk voltak a fűben. Kettő autó okozta, az egyik a Bakonykarszté volt, aki vomázná 

a csatornát, de nem tud bemenni oda. Ameddig tudott, bement, és utána úgy kellett kivontatni 

a nehézgépjárművet. A másik a csónakház melletti fakivágás kapcsán történt, oda egy kosaras 

autó ment be és az is egy óriási mélyedést hagyott. Felajánlottuk nekik, hogy a volt strand felől 

is meg lehetne közelíteni ezt a csatornát. Ne a tó melletti gyepet tegyék tönkre.  

Január 30-án a gyepmester járt idekint. Azért jött, mert 1,5-szeresére emelkedik a 

gyepmesterkedés ára.  

Ugyanezen a napon még leadtuk a Bakony Balaton Keleti Kapuja egyesülethez az előzetes 

projekt ötletet, amire majd pályázni lehet a jövő évben. Ezzel kapcsolatban február 3-án itt kint 

volt nálunk Kontics Mónika, akivel egyeztettünk a pályázat menetéről. Idén kell leadni a 

pályázatot, de csak jövőre fog megvalósulni.  

Február 4-én egy vállalkozó volt itt kint és felmérte az óvoda, bölcsőde klíma felszerelését és 

árajánlatot is kaptunk tőlük.  

Február 6-án a Humán Bizottság megtartotta a civil fórumot.  
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Február 7-én a mostani kamerarendszerünk fejlesztője járt nálunk, a teljes hozzáférést megadta 

a kamerarendszerhez, hogy majdan le tudjuk ellenőrizni azt, hogyha kijön és optikát cserél egy 

kamerán, az mennyivel jobb lesz. Ki szeretne jönni és bebizonyítani, hogy ez egy működőképes 

kamerarendszer.   

Február 12-én járt itt a Közútkezelő a Berhidai út felújítása ügyében. Meghívtuk a 

Nitrogénműveket is, itt volt Berhidáról is egy képviselő. A tervek kész vannak. A Berhidai út 

100 előtt próbáltunk három parkoló miatt kicsit lobbizni, de azonnal elutasítást kaptunk, mert 

építési engedély köteles lenne ez a dolog. A jelenlegi terveken kívül a két útpadkán belül fognak 

dolgozni, az útpadkán kívül semmit nem csinálnak meg. Berhida próbált egy kis vízelvezetést 

kérni, de már azt sem. 

Február 18-án egy veszprémi cég járt itt, az IT.hu. Bemutatkoztak. Az összes elektronikus, 

informatikai és fénymásolós, minden irodai kellékre tudnának árajánlatot adni egyben, és az 

összes intézményre akár.  

Február 21-én ugyancsak egy vállalkozó járt itt, megvette a Murva bánya bányarészt és oda 

tervez különféle vállalkozásokat indítani. Tervben van nála, hogy megveszi a félkész házat is. 

Február 25-én gyermekvédelmi tanácskozás volt itt a Művelődési házban. 

26-án, tegnap kistérségi ülés volt Várpalotán. A kistérség költségvetését szavaztuk meg, illetve 

Pétfürdő-Öskü megbeszélést tartottunk a Közösségi Házban. Elérkeztünk a mai naphoz.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ezzel a Berhidai úti majdani beruházással kapcsolatban. A 

Közút elzárkózik attól, hogy a Diófa előtt vendégeknek parkolót is megcsináltassuk, de ha a 

kivitelezővel mi külön kötünk egy szerződést, és egy felvonulással azt is megcsinálja, azt 

hiszem járható út. 

 

Béni Norbert polgármester: Meg kell terveztetni akkor is. Annyit tudtunk a Diófa előtti 

részhez kérni, hogy süllyesztett szegélyt rakjanak le, hogy ne törje le a beparkoló autó a friss 

aszfaltot. Nem tudom. Ezt meg kell velük beszélni, hogy hajlandóak lennének ilyenre.   

Felmerült a kérdés a bicikli útról is, de ahogy elzárkóztak a három parkolótól, így a bicikli út is 

építési engedély köteles lenne.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A tó mellett a nyomvájú, amit a nagygépek hagytak. 

Megvan, hogy ki a tettes, hogy milyen elkerülő úton mehetnének, hogyha a következő 

alkalommal mennek, de amit a kár, amit ott csináltak, ki fogja helyrehozni.  

 

Béni Norbert polgármester: A Pétkomm-mal egyeztettünk és visszahúzzák a földet a 

gödörbe.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Annyit elmondanék a védelmükben, hogy nem először 

voltak itt, és nem először történt sajnos károkozás akár a területben, akár a padban. Azt fel is 

kellett onnan szedni. Abban a pillanatban jöttek, szóltak, hogy ők voltak és nem kellett keresni, 

hogy ki volt. Saját költségen megcsinálták a padot. El is vittünk akkor onnan mindent, mert 

nekik oda be kell jutni.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Lehet, hogy kicsit elaludtunk, mert volt egy hét, 

amikor száraz volt, de most felírtam S.O.S-ben.  

 

Béni Norbert polgármester: Köszönjük.  

Annyit még kihagytam, hogy a Berhidai út felújításáról pontos időpont nincs, és a fedezet sem 

tisztázott. Kérdés? Nem volt.”  


